



## Protokoll styrelsemöte Nr 6/18 lördag 2018-08-25, Bosön

### Närvarande

Stefhan Klang, Mötesordförande (SK)  
Thomas Backteman, Ledamot (TB)  
Catarina Andersson, Ledamot (CA)  
Lotta Jegenstam, Ledamot (LJ)  
Marie Rydne (MR)  
Fredrik Kessiakoff, Ledamot (FK)  
Bengt Jönsson, Ledamot (BJ)  
Anders Björklund, Verksamhetsrevisor (AB)  
Annie Söderberg, Personalrepresentant (AS)  
Leif Karlsson, Generalsekreterare (LK)

### Frånvarande

Jonas Sköld, Valberedningens ordförande (JS)

- § 59            Mötets öppnande**
- Ordförande SK öppnade mötet
- § 60            Godkännande av dagordning**
- § 61            Val av mötessekreterare**
- LK valdes till mötessekreterare
- § 62            Val av protokolljusterare**
- Mötesordförande SK och TB



**§ 63 GS-rapport**

- GS rapporterade om senaste händelserna

**§ 64 SM ansökan**

- Ingen ny SM-ansökan
- LK fick i uppdrag att kontakta arrangören av Enduro-SM och säkerställa att akutplan ska lämnas in före arrangemanget 15-16/9.

**§ 65 Ekonomisk rapportering**

- LK informerade om sponsorrappport
- LK informerade om preliminärt halvårsbokslut
- LK informerade om likviditetsberäkning t.o.m. 2018-10-15

**§ 66 Sponsorstrategi**

- BJ informerade om avtalet med Generate Partnership. BJ och FK har ett planerat möte med Generate Partnership för att diskutera framtida sponsorstrategier.
- Beslutades att starta upp grenspecifik sponsring där landslag MTB blir första gren som aktivt söker grenspecifik sponsring. Grengrupp mtb har för ändamålet startat hemsidan stottamtblandslaget.se

**§ 67 Avrapportering projekt**

- Appen/Navet

Styrelsen beslöt att slå ihop projekten appen och navet till ett gemensamt projekt. Beslöts även att utse en projektgrupp bestående av LJ och FK från styrelsen och Niklas Karlsson från Nika Racing.



- Utbildning

MR informerade om arbetet som fortskrider med utbildningsområdet. Förslag att skapa ett övergripande förslag med en enhetlig struktur och överblick över vilka utbildningar som erbjuds och genomförs. Beslöts att MR ska ta en kontakt med SISU.

- Jönköping

Jönköping har tagit fram ett förslag på permanent tempobana. Beslöts att våra främsta tävlingscyklister inom området ska provköra banan och återkomma med feedback.

## § 68

### Övriga frågor

- Deltagaravgifter

Beslöts att kommunicera vad som är aktuellt på SCF på hemsida och sociala medier.

- Höstens konferenser

Beslöts att 24/11 arrangera en distriktskonferens med ämnen som utbildning, SISU, distriktsarrangemang etc.

Beslöts att 8-9/12 arrangera en arrangörskonferens för lvg, mtb och CX med ämnen som UCI-arrangemang, SM, Swe-cup, nationella tävlingar, streaming, teknik, logistik etc.

- Genomgång status beslut vid förbundsmöte

Stadgar ska uppdateras i enlighet med motion från Dalarnas Cykelförbund. Arbetet slutfört.

**postnord**  
PLATTSÄNDARE



Styrelsen ska undersöka om utmärkelsen Stora Grabbar finns kvar. Tidigare information om Stora Grabbar ska föras över och publiceras på nya hemsidan. Arbete pågår.

Styrelsen ska tillsätta en utredning avseende kategoritävlingar i Sverige istället för dagens åldersindelningar. Utredning ska vara slutförd senast den 1 november 2018. Arbete pågår.

Styrelsen ska tillsammans med grengrupperna utreda frågan om ett införande av ungdomsbidrag för varje klubb och att ungdomsbidraget ska kunna finansiera licenser för samtliga ungdomar upp till PF10-12. Frågan ska utredas innan förbundsmötet 2019. Arbete pågår.

Styrelsen ska fortsätta och utreda förslag om utrustningsbegränsningar i ungdomsklasser och att ett färdigt förslag, efter förhandlingar och uppgörelsen med övriga nordiska länderna, ska åter till förbundsmötet för beslut. Arbete pågår.

- SM Lvg 2019

LK informerade om status för SM Lvg 2019.

- Skrivelser

Förslag angående uppdateringar på hemsidan av gamla tävlingsresultat. LK fick i uppdrag att kontakta SGT för eventuellt stöd i frågan.

Förslag angående hjälp med försändelser av cyklar inom Sverige. TB fick i uppdrag att förmedla förslaget till berört företag.

- Fasta nummerlappar



SK informerade om ett förslag att införa fasta nummerlappar. Beslöts att starta en projektplan med målsättning att till förbundsmötet 2019 komma med förslag om fasta nummerlappar.

**§ 69 Nästa styrelsemöte**

Beslöts att nästa styrelsemöte sker 28 oktober på Gotland. LK sammankallar till kommande styrelsemöte.

**§ 70 Mötets avslutande**

- Ordförande avslutade mötet

Vid protokollet

Leif Karlsson

Justeras den 28 september

Stefhan Klang

Thomas Backteman